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PER NOVELDA 
 

PREGUNTES QUE FORMULA EL GPM DE COMPROMÍS PER NOVELDA AL PLENARI ORDINARI 

DE SETEMBRE DE 2016 

Atès el recent canvi en l’equip de govern i que moltes àrees de gestió de 

l’Ajuntament han canviat de regidor o regidora durant l’última setmana, no presentem 

preguntes de gestió en l’actual plenari per a donar uns dies de cortesia als nous 

responsables d’estes àrees. 

1.- De pactes mal explicats ja hem tingut greus conseqüències en els últims mesos. 

Podria el Sr. Alcalde explicar en què consisteix el pacte entre UPyD i PP en referència a 

l’alcaldia, si per qualsevol circumstància, l’Alcalde haguera de de dimitir? 

2.- “El horario matinal dificulta la asistencia al Pleno de los concejales y del público en 
general, no es una medida acertada ya que va a influir en las empresas donde 
trabajan”. Són paraules seues, Sr. Alcalde pronunciades en este plenari quan estava en 
l’oposició. Fins i tot van presentar una moció conjunta amb el PSOE i EU-els Verds, que 
dit siga de pas van oblidar quan van tenir ocasió de posar-lo en pràctica, per tal que 
tots els plenaris passaren a horari de vesprada. Hem passat un any en què eixos 
desitjos seus no s’han tingut en compte en la majoria de les reunions dels órgans 
col·legiats d’este Ajuntament (plenaris extraordinaris i Comissions informatives). Ara 
que depenen de vosté, serà fidel a allò que defenia quan era oposició i convocarà 
preferentment per la vesprada una volta finalitzat l’horari laboral? 
 
3.- Sr. Alcalde, la passada legislatura quan vosté era a l’oposició va votar a favor d’una 

moció d’EU-els Verds en què es demanava que “en cumplimiento del reglamento de 

Normalización Lingüística el Ayuntamiento permita a la ciudadanía el acceso a todos 

los documentos tanto en castellano como en valenciano”. Nosaltres afegim, en 

compliment també de la le Llei d’Ús i Ensenyament del Valencià i de l’Estatut 

d’Autonomia. Ara té l’ocasió de posar en pràctica este compliment. Es compromet a 

fer-ho, Sr. Alcalde?  

4.- Sr. Alcalde, quan era vosté a l’oposició va votar favorablement d’una moció d’EU-els 
Verds en què es demanava que “a través de la página web del Ayuntamiento de 
Novelda se tenga un acceso sencillo a la información municipal y especialmente a las 
actas tanto de los plenos, como de la Junta de Gobierno Local.” En l’actualitat estan 
penjades en la web les actes dels plenaris però no les de la Junta de Govern. Pensa 
penjar-les en la web, amb les restriccions que la llei determine, per a donar major 
transparència a la gestió municipal? 



 
5.- Sr. Alcalde, quan vosté era a l’oposició va votar favorablement una moció 

presentada pel grup socialista, que per cert no van posar en pràctica quan compartien 

govern en què es demanava “Que se graben en vídeo las sesiones plenarias y que se 

cuelguen en la página web del Ayuntamiento de forma inmediata, para que la 

ciudadanía tenga un acceso sencillo e inmediato a la información y que se emitan 

dichas sesiones plenarias en directo a través de la página web municipal para permitir 

el seguimiento de la actualidad municipal, tanto por la gente que se encuentra en 

Novelda como por los que se encuentran fuera” . Pensa, Sr. Alcalde, en ares d’una 

major transparència,  autoritzar que es graven en vídeo les sessions plenàries, es 

pengen en la web de forma immediata i que s’emeten en directe a través de la web? 

6.- Sr. Alcalde, quan estava vosté a l’oposició era partidari i així ho va expressar votant 

a favor d’una moció presentada per EU-els Verds en este plenari que es facilitara als 

grups polítics municipals tota la informació que demanaren, sempre que la legislació 

ho permetera: “Que la información municipal que se solicita para ejercer la labor de 

fiscalización por parte de la oposición, siempre y cuando la legislación lo permita, sea 

enviada en formato electrónico para que no exista un coste económico para el 

Ayuntamiento de Novelda”. Pensa donar-nos la informació que li sol·licitem els grups 

polítics en format digital, ara que té l’oportunitat de fer-ho? 

7.- Sr. Alcalde, quan vosté estava a l’oposició va aprovar una moció amb els altres 
grups d’oposició que literalment deia “que en el turno de preguntas de las sesiones del 
pleno ordinario, se permita una réplica a las respuestas que se dan desde el equipo de 
gobierno”. Pensa permetre la rèplica en totes les preguntes que presentem els grups 
polítics de l’oposició ara que té ocasió de complir amb allò que pregonava? 
 
8.- Una de les raons, Sr. Alcalde, que va argüir per a presentar la moció de censura va 
ser que l’anterior alcalde havia paralitzat projectes sense citar-los. Podríem conèixer a 
quins projectes es referia? 
 
9.- Una altra de les acusacions que feia vostè, Sr. Alcalde, al seu antecessor i ex-soci de 
govern era que havia comés il·legalitats. Podríem saber quines il·legalitats en concret? 
Les ha posades vosté en coneixement de la justícia? 
 
10.- Sr. Sáez, el Partit Popular ha mantingut recentment una posició crítica, que 
compartíem Compromís i Guanyar Novelda, amb l’anterior equip de govern per les 
conseqüències de la revisió del contracte de neteja de dependències municipals i 
col·legis i que va suposar que moltes treballadores perderen el seu lloc de treball. Ara 
que forma part del nou equip de govern, té pensada alguna estratègia perquè les 
treballadores despatxades de la seua faena puguen recuperar el seu lloc de treball? 
 
 

 Vicent López, regidor GPM Compromís per Novelda 


